
Jegyzőkönyv 

Mely készült a Magyar Darts Szövetség 2020.01.12 -i rendkívüli Közgyűlésén.  

 

Időpont: 2020.01.12. vasárnap 8:30 

Helyszín: Darts Palota Westend Millennium Tetőterasz 

Napirend: 

1. Alapszabály módosítás 

2. Tisztségviselő választás 

3. Egyebek 

9:06 Szavazati joggal rendelkezők száma: 20 

Elnök úr megállapította, hogy a Közgyűlés határozatképtelen, a megismételt Közgyűlés időpontja 

2020.01.12 vasárnap 10:05. 

 

k.m.f. 

 

 .............................................................   ............................................................. 

 Balázs Gábor Morva-Takács Vivien Anett 

 Elnök Jegyzőkönyvvezető 

 

 

 .............................................................   ............................................................. 

 Ikker Péter Kövesdi Andrea 

 Jegyzőkönyv hitelesítő Jegyzőkönyv hitelesítő  

 

  



Jegyzőkönyv 

Mely készült a Magyar Darts Szövetség 2020.01.12 -i rendkívüli Közgyűlésén.  

 

Időpont: 2020.01.12. vasárnap 8:30 

Helyszín: Darts Palota Westend Millennium Tetőterasz 

Napirend: 

4. Alapszabály módosítás 

5. Tisztségviselő választás 

6. Egyebek 

10:10 Szavazati joggal rendelkezők száma: 28 

Elnök úr ismerteti, hogy a megismételt Közgyűlés a szavazati joggal rendelkezők számától függetlenül 

határozatképes. 

Elnök úr személyét javasolta a Közgyűlés levezető elnökének, majd felkérte a Közgyűlést, hogy 

szavazzon ennek elfogadásáról. Ezt követően a Közgyűlés  

28 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

1/2020.I.12 KGY számú határozatot 

A Közgyűlés elfogadta Balázs Gábort, a Szövetség Elnökét a Közgyűlés levezető elnökének. 

Levezető elnök úr javasolta Morva-Takács Vivien Anettet a Közgyűlés jegyzőkönyvvezetőjének, majd 

felkérte a Közgyűlést, hogy szavazzon ennek elfogadásáról. Ezt követően a Közgyűlés 

28 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

2/2020.I.12 KGY számú határozatot 

A Közgyűlés elfogadta Morva-Takács Vivien Anettet a Közgyűlés jegyzőkönyvvezetőjének. 

Levezető elnök úr javasolta Ikker Pétert és Kövesdi Andreát a jegyzőkönyv hitelesítőinek, akik 

vállalták a feladatot, majd felkérte a Közgyűlést, hogy szavazzon ennek elfogadásáról. Ezt követően a 

Közgyűlés 

28 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

3/2020.I.12 KGY számú határozatot  

A Közgyűlés elfogadta Ikker Pétert és Kövesdi Andreát a jegyzőkönyv hitelesítőinek. 

Levezető elnök úr javasolta Kurucz Tamást és Orosz Andrást a Közgyűlés szavazat számlálóinak, akik 

vállalták a feladatot, majd felkérte a Közgyűlést ennek elfogadásáról. Ezt követően a Közgyűlés 

  



28 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

4/2020.I.12 KGY számú határozatot  

A Közgyűlés elfogadta Kurucz Tamást és Orosz Andrást a Közgyűlés szavazat számlálóinak. 

10:15 Szavazati joggal rendelkezők száma 29. 

Levezető elnök úr ismertette a meghívó szerinti napirendet, majd felkérte a Közgyűlést, hogy döntsön 

ennek elfogadásáról. Ezt követően a Közgyűlés  

29 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

5/2020.I.12 KGY számú határozatot 

A Közgyűlés elfogadta a meghívó szerinti napirendet. 

1. napirendi pont: Alapszabály módosítás 
 

Elnök úr ismertette a meghívó mellékleteként megküldött alapszabály módosítási javaslatot. 

Tar Béla azt javasolta, hogy azokat az egyesületeket, akik nem tudják igazolni, hogy beadták a 

módosítási kérelmet, zárja ki tagságából a Közgyűlés. 

Elnök úr megindokolta, hogy miért hozta a 2022-es határidőt a javaslatban. 

Tar Béla elmondta, hogy őt az aggasztja, hogy ha 2023-ban lejár Balázs Gábor elnöki mandátuma, kin 

lehet majd számon kérni, ha addigra sem alakulnak át sportegyesületté az egyesületek? 

Levezető elnök úr elmondta, hogy az az egyesület, ami 2022. március 31-ig nem tudja igazolni az 

átalakulást, az a 2023-as évadot már nem tudja megkezdeni.  

Kass Zoltán megkérdezte, hogy mivel lehet motiválni az egyesületeket az átalakulásra. 

Levezető elnök úr elmondta, hogy milyen akadályai vannak az átalakulásnak, mi indokolja, hogy több 

egyesületnél még nem sikerült a folyamatot lezárni, vagy elindítani. 

Levezető elnökúr felkérte a Közgyűlést, hogy döntsön az alapszabály módosítási javaslat elfogadásról. 

Ezt követően a Közgyűlés  

29 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

6/2020.I.12 KGY számú határozatot 

A Közgyűlés elfogadta az alapszabály III.1 pontjának alábbiak szerinti módosítását. 

III.1.1. A Szövetségnek - mint az Ectv. 4.§ (3). szerinti társadalmi szervezetek szövetségének - tagja lehet 

minden - a darts sportágban sporttevékenységet folytató szervezet, amelyet az arra illetékes bíróság a 

sportegyesületként, a sportvállalkozásként, a sportiskolaként, valamint az utánpótlás-nevelés 

fejlesztését végző alapítványként nyilvántartásba vett és amely a Szövetség alapszabályát elfogadja. 

II.1.2. 2022. december 31-ig tagja lehet továbbá minden a darts sportágban sporttevékenységet 

folytató szervezet, amelyet az arra illetékes bíróság a társadalmi szervezetekre vonatkozó 

rendelkezések szerint egyesületként vett a társadalmi szervezetek nyilvántartásába, feltéve, hogy a 

egyesület tevékenysége sporttevékenység, és írásban nyilatkozik arról, hogy vállalja, hogy 2022. 



március 31-ig kezdeményezi illetékes bíróságnál sportegyesületként való nyilvántartásba vételét, 

továbbá a Szövetség alapszabályát elfogadja. 

2. napirendi pont: Tisztségviselő választás 
 

10:35 szavazattal rendelkezők száma: 30 

Levezető elnök úr ismertette, hogy Takács Péter alelnök a december 17-i Elnökségi ülésre beadta 

lemondását, melyet az Elnökség elfogadott, ezért lett szükséges a tisztségviselő választás, majd 

felkérte a jelölő bizottságot, hogy ismertesse az érkezett tisztségviselő jelöléseket. 

Takácsné Fekete Franciska elmondta, hogy egy jelölés érkezett az alelnöki pozícióra Molnár László 

személyében, melyet a jelölt elfogadott. 

Levezető elnök úr felkérte Molnár László jelöltet, hogy mutatkozzon be. 

Molnár László elmondta, hogy régóta foglalkozik dartsszal és korábban az Elnökségben is volt tag, 

alelnöknek is jelölték már, de akkor volt nála alkalmasabb a feladatra. 

A Közgyűlés egyik tagja megkérdezte, hogy dr. Váczi István nem vállalná-e az alelnöki pozíciót. 

Levezető elnök úr elmondta, hogy jelenleg személyes elfoglaltságai miatt dr. Váczi István nem 

vállalná a pozíciót. 

Levezető elnök úr felkérte a Közgyűlést, hogy döntsön Molnár László alelnökké választásáról. Ezt 

követően az Közgyűlés 

30 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a kövekező 

7/2020.I.12 KGY számú határozatot 

A Közgyűlés megválasztotta Molnár Lászlót a Magyar Darts Szövetség alelnökének. 

3. napirendi pont: Egyebek 
 

Levezető elnök úr ismertette, hogy Takács Péter azért mondott le alelnöki tisztségéről, mert nagyon 

sok elfoglaltsága van a Darts Event Kft-vel, melynek az ügyvezető igazgatója. Ez jogi 

összeférhetetlenséget nem okoz, de a két szerepkört nem tudja megfelelően ellátni egyszerre.  

Elmondta továbbá, hogy neki, ő 23% döntési joggal rendelkezik a Darts Event Kft-ben, ami miatt, ha 

úgy alakulna, a szövetség Kft-t érintő szavazásaiban nem fog részt venni. Ismertette, hogy erről a 

Felügyelő Bizottságot is tájékoztatta. 

Kurucz Tamás Felügyelő Bizottsági tag elmondta, hogy valóban tájékoztatva lettek, jelenleg nem áll 

fenn aggályuk, de majd az idő eldönti, hogy így marad-e. 

Levezető elnök úr jelezte, hogy a 2020-as versenykiírások keddig ki fognak kerülni a honlapra, 

valamint, hogy a negyedik negyedéves pénzügyi beszámoló pedig a hónap végéig elkészül. 

Levezető elnök úr ismertette, hogy a Szövetség pénzügyi helyzete nagyjából rendezett. Elmondta 

továbbá, hogy több nemzetközi versenyt tervez az Elnökség, több állami támogatást igénylése lett 

beadva. 



Levezető elnök úr a 2020-as versenyrendszer kapcsán elmondta, hogy a tervek szerint az első két 

verseny Budapesten, új helyszínen kerül majd megrendezésre, utána vidékre tervezzük kiadni a 

rendezést, ami partner önkormányzatokkal valósulna meg. 

Tar Béla megkérdezte, hogy a feltárt nagy pénzügyi hiány kapcsán várható-e bővebb információ, hogy 

mire és miért ment el a pénz. 

Levezető elnök úr elmondta, hogy nem szabálysértések és elkövetett szabálytalanságok okozták a 

hiányt, hanem rossz tervezés. Ha súlyos szabálysértést derítettek volna fel, akkor lett volna 

feljelentés az ügyben. 

Kurucz Tamás Felügyelő Bizottsági tag elmondta, hogy amennyiben részletes, mély kivizsgálást 

szeretnének, akkor arról a Közgyűlésnek határozatot kell hoznia. 

10:56 Jegyzőkönyv lezárva 

 

k.m.f. 

 

 .............................................................   ............................................................. 

 Balázs Gábor Morva-Takács Vivien Anett 

 Elnök Jegyzőkönyvvezető 

 

 

 .............................................................   ............................................................. 

 Ikker Péter Kövesdi Andrea 

 Jegyzőkönyv hitelesítő Jegyzőkönyv hitelesítő  

 

 


